
 

Zápis z jednání AS FPH ze dne 22. 1. 2025 
 

Přítomni: Džbánková, Graňák, Machek, Mařanová, Palíšková, Pernica (přítomen od bodu 1), 

Půbalová, Rathouský, Reml, Vítečková, Zelený 

Omluveni: Dostálová, Horová, Kováč, Lacková, Svobodová, Valkovičová,  

Neomluven: -- 

Hosté:  Hnilica 

Program jednání 

1. Vyhláška o příjímacím řízení pro akademický rok 2025/26 pro navazující magisterský program 

Management udržitelnosti 

2. Různé 

Hlasování o programu jednání: 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

1) Vyhláška o příjímacím řízení pro akademický rok 2025/26 pro navazující magisterský 

program Management udržitelnosti 

Návrh usnesení: AS FPH schvaluje předloženou Vyhlášku o příjímacím řízení pro akademický rok 
2025/26 pro navazující magisterský program Management udržitelnosti (viz příloha 1) 

 
Hlasování: 

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel/a se: 0 

Usnesení bylo přijato s následujícími připomínkami. 
 
DALŠÍ PŘIPOMÍNKY:  

(1) V dokumentu není konzistentní zarovnání textu do bloku. 
(2) V tabulce je překlep (je uvedeno „Název program“, má být „Název programu“) 
(3) V dokumentu se vyskytuje rozdělené datum na konci řádku , případně spojky na konci řádků 
(4) V sekci „Podmínky přijetí a způsob ověření podmínek přijetí“ je v druhé odrážce skok na nový 

řádek. 

 
 
 



 

2) Různé 
 

1. AS FPH považuje za důležité lépe informovat studenty i akademické pracovníky o současné podobě 

a podmínkách bakalářských projektů, např. formou informační schůzky a stanovení koordinátorů na 

katedrách, neboť již dochází k dotazům studentů a panují nejasnosti o finální podobě pravidel. Zároveň 

doporučuje zvážit, zda příslušné aktivity doporučovat až na 6. semestr studia a uvítal by informaci o 

tom, jak se projeví bakalářské projekty v systému hodnocení pracovníků FPH. 

2. AS FPH by uvítal informaci o stavu rozpracovanosti kariérních plánů pro zaměstnance FPH.  

3. AS FPH opakovaně konstatuje, že v kurzu Řešení krizových situací na VŠE v Moodle dosud není 

zařazen areál Jižního Města. AS FPH žádá pana kvestora o jeho dokončení pro areál Jižní Město před 

začátkem zimního semestru 2025/2026. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 
Zapsal: Ondřej Machek 
 
V Praze dne 22. 1. 2025 


